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Utvärdering av ökad måluppfyllelse gällande behörighet till 
gymnasieskolan 
 

Beslut 

Barn- och utbildningsnämnden godkänner utredningen av ökad måluppfyllelse 

gällande behörighet till gymnasieskolan och överlämnar den till 

kommunstyrelsen.  

 

Ärendet 
Kommunfullmäktige beslutade i budget för 2011 att avsätta 2 miljoner kronor 

för att öka andelen behöriga elever till gymnasiet. Barn- och utbildnings-

nämnden antog den 31 mars 2011 Astradskolans, Kungshögsskolans och 

Åbyskolans planer för att öka andelen behöriga elever till gymnasieskolan.  

 

Skolområdescheferna har genomfört en utvärdering av insatserna under våren 

2014 genom intervjuer av respektive skolas rektorer. De skriver i samman-

fattningen att det är olika svårt att förbättra ett resultat beroende på vad man 

utgår från. Andelen behöriga i Ljungby kommunala grundskolor har legat och 

ligger kvar över riksgenomsnittet. Det är naturligt att det förekommer 

variationer mellan olika år både på skol- och på kommunnivå. Det är svårt att 

kunna se några direkta samband mellan insatta åtgärder och en högre 

måluppfyllelse på kort sikt. Eftersom rektorerna har vidtagit åtgärder i form av 

skolutvecklig på lång sikt är det viktigt att satsningen får fortsätta.  

 

Beredning 

Barn- och utbildningsnämndens arbetsutskott 2014-03-12 § 51 föreslår barn- 

och utbildningsnämnden att godkänna utredningen av ökad måluppfyllelse 

gällande behörighet till gymnasieskolan och att överlämna den till 

kommunstyrelsen. 

 

 


